
  



1 

 

Protokół Nr XL/2022 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 20 czerwca 2022 r. 

 

Zapis XL Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://transmisjaobrad.info/videos/7489/xl-sesja-rady-gminy-stegna 

 

czas rozpoczęcia sesji: 09:00                                                              czas zakończenia: 12:15 

 

XL Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 20 czerwca 2022 r. na godz. 09:00  

z Domu Ludowym w Rybinie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Stegna Pan 

Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad XL Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane a Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu 

Gminy w Stegnie. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy 

Stegna Panią Ewę Dąbską, Zastępcę Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza Gajewskiego, 

Radnych Gminy Stegna, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Tujsku, Sołtys, Skarbnik Gminy 

Dorotę Witkowską, Sekretarz Beatę Burligę, Radcę prawnego Roberta Dargiewicz, oraz 

wszystkich oglądających obrady Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 14 radnych nieobecna Radna Małgorzata Mechlińska - sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał - załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnego Kamila 

Parol, który wyraził zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono 

 

Ad. Pkt. Nr 4.   Zatwierdzenie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. Posiadamy 

pozytywne opinie Zarządu Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim.  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jeszcze uwagi do dzisiejszego 

porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

https://transmisjaobrad.info/videos/7489/xl-sesja-rady-gminy-stegna
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie powyższy wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

dróg gminnych, jako punkt 11.10. 

 

Wynik głosowania nad wprowadzeniem projektem uchwały:  

za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał ustalony porządek obrad XL Sesji:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXVII, XXXVIII i  XXXIX Sesji Rady Gminy Stegna. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie między 

sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Realizacja uchwał Rady Gminy Stegna podjętych w roku 2021. 

10. Raport o stanie Gminy Stegna za 2021 rok. 

10.1. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Stegna za 2021 rok. 

10.2. Debata nad Raportem o stanie Gminy Stegna za 2021 rok. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

11.1. udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Stegna; 

11.2. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Stegna za 2021 r.; 

11.3. udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2021 r.; 

11.4. rozpatrzenia wniosku o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Apelu o 

niepodejmowanie działań wpływających na dyskryminowanie społeczności z 

powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych; 

11.5. ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stegna stanowiącą podstawę 

wyliczenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

niepełnosprawnych w roku szkolnym 2022/2023; 

11.6. przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów w części obrębów Bronowo, Dworek, Niedźwiedzica, 

Żuławki; 

11.7. wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej działkę nr 708/1,  położonej 

w miejscowości Stegna; 

11.8. wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej działkę nr 136/3, położonej 

w miejscowości Stegienka; 

11.9. wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Stegna, 

położonych w miejscowościach Mikoszewo i Drewnica; 

11.10. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; 

11.11. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022; 
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11.12. zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 

2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2022-

2034. 

 

12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.  Przyjęcie protokołu z XXXVII, XXXVIII i  XXXIX Sesji Rady Gminy 

Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XXXVII. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXVII Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

 

Protokół Nr XXXVII/2022 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XXXVIII. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXVIII Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

 

Protokół Nr XXXVIII/2022 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu XXXIX. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXIX Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Protokół Nr XXXIX/2022 został przyjęty. 
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Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

 

Radny Maciej Makowski padła informacja odnośnie spotkania z okazji Dnia Samorządowca 

i zanim zada pytanie chciałby złożyć życzenia z tej okazji Wójtowi, Zastępcy Wójta, Radnym 

oraz pracownikom urzędu. Odbyło się także otwarcie obiektu, gdzie Radni mieli swój udział 

decydując o tym, jaki będzie rozwój tego obiektu. Zauważył, że w obecnej kadencji Radni nie 

są zapraszani na tego typu wydarzenia. Padają pytania czy brak jego uczestnictwa wynika  

z jego decyzji. Chciałby się dowiedzieć, dlaczego Radni nie są informowanie o tego typu 

uroczystościach, które w gruncie rzeczy też ich dotyczą. 

 

Wójt Ewa Dąbska dzień pracownika samorządowego obchodzony jest już od wielu lat. 

Odbyło się z tej okazji spotkanie w ramach funduszu socjalnego, w którym udział wzięli obecni 

pracownicy a także emerytowani. Nie uczestniczyli w nim Radni ani inni zaproszeni goście. 

Jeżeli chodzi o uroczystości związane z programem „Stop wykluczeniu” to ostatnim obiektem, 

który był realizowany był obiekt klubu seniora w Drewnicy. Pierwszym obiektem był obiekt  

w Tujsku. Uczestniczyli w tym spotkaniu członkowie klubu seniora, dzieci i osoby realizujące 

projekt. Taka sama sytuacja dotyczyła klubów w Bronowie i Nowotnej. W Drewnicy faktycznie 

uczestniczyli Radni, ale z uwagi na to, że są akurat członkami Klubu Seniora. Nie były 

wystosowywane zaproszenia. W spotkaniu nie brały udział również wszystkie osoby 

uczestniczące w programie z uwagi na to, że obiekt nie jest na tyle duży, były to delegacje 

poszczególnych klubów. Wspólnie z Dyrektorem GOK ustaliliśmy, że ogólnodostępne 

spotkanie przy tym obiekcie odbędzie się pod koniec sierpnia bądź z początkiem września.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają jeszcze pytania.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o rozszerzenie punktu dotyczącego 

wyborów dyrektor, jakie są rozstrzygnięcia. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski do poszczególnych konkursów stanowiska dyrektor 

zgłosiło się po jednym kandydacie. W wyniku przeprowadzonych konkursów na stanowisko 

dyrektora w szkole w Stegnie, Mikoszewie, Jantarze i Drewnicy nie będzie zmian. Stanowiska 

dalej będą pełniły te same osoby. 

 

Wójt Ewa Dąbska często zdarza się tak, że zarówno dyrektorzy jak i my spotykamy się z jakąś 

krytyką, z sugestiami, że coś powinno być inaczej, a jak przychodzi na przykład do konkursów 

to nikt się nie zgłasza. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w imieniu Rady Gminy złożył gratulacje 

wszystkim ponownie wybranym dyrektorom placówek oświatowych, życząc dobrej 

współpracy z Radą Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają jeszcze pytania.  

Nie zgłoszono. 
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Ad. Pkt. Nr 7.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w 

okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski poinformował, iż Komisja spotkała 

się raz celem omówienia materiałów na dzisiejszą sesję. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj przedstawiła pracę komisji: 

1. udział w XXXIX Sesji; 

2. udział w posiedzeniu Komisji w sprawie omówienia materiałów na XL sesję Rady Gminy 

Stegna; 

3. udział w XL Sesji Rady Gminy Stegna. 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt przedstawił pracę 

komisji: 

1. udział w przygotowaniu materiałów na dzisiejszą sesję wspólnie z Komisja społeczną. 

 

 

Ad. Pkt. Nr 8.  Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

 

Ad. Pkt. Nr 9.  Realizacja uchwał Rady Gminy Stegna podjętych w roku 2021. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż informacja została Radnym 

przekazana i umieszczona na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

Zapytał czy są pytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.  Raport o stanie Gminy Stegna za 2021 rok. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Raport o stanie Gminy Stegna 

za 2021 rok” zgodnie z art. 28aa ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym został 

przekazany w ustawowym terminie Radnym Gminy Stegna oraz umieszczony w Biuletynie 

Informacji Publicznej do zapoznania mieszkańców.  

Raport obejmuje podsumowanie działalności Wójta w roku poprzednim, w szczególności 

realizację polityk, programów i strategii realizowanej przez Gminę Stegna i jej jednostki 

organizacyjne, uchwał Rady Gminy i funduszu sołeckiego.  

Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejności, a nad jego treścią przeprowadza się debatę. 

W debacie nad raportem o stanie gminy głos zabierać mogą również mieszkańcy. Tryb udziału 

mieszkańców w debacie został określony w art. 28aa ust. 7 i 8 ustawy o samorządzie gminnym.  
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Informacja ta wraz wzorem zgłoszenia udziału w debacie została umieszczona w Biuletynie 

Informacji Publicznej wraz z zawiadomieniem o terminie zwołanej sesji.  

W ustawowym terminie zgłoszenia od mieszkańców nie wpłynęły.  

 

Raport stanowi załącznik do protokołu.  

 

Zapis pełnych wypowiedzi dotyczących pkt. 10.1. oraz pkt 10.2. znajduje się od 0:23:00 do 

2:25:20 nagrania obrad Sesji Rady Gminy Stegna dostępnego pod linkiem: 

https://transmisjaobrad.info/videos/7489/xl-sesja-rady-gminy-stegna 

 

Ad. Pkt. Nr 10.1. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Stegna za 2021 rok  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie Raportu o stanie 

Gminy Stegna za 2021 rok przez Wójta Gminy Stegna Ewę Dąbską.  

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska jak Pan Przewodniczący powiedział opracowanie raportu o 

stanie gminy wynika z zapisów ustawy o samorządzie gminnym. Jest to tak naprawdę nasz 

obowiązek i przede wszystkim wymóg prawny. Raport o stanie gminy Stegna, który 

przedstawię zabiera roczne sprawozdanie z realizacji inwestycji, programów, uchwał podjętych 

przez Radę oraz informację o stanie nieruchomości i gospodarki przestrzennej, edukacji, 

pomocy społecznej, bezpieczeństwa, także innych działań podejmowanych na rzecz naszej 

gminy. Jestem przekonana, że zawarte w tym dokumencie dane są Państwu doskonale znane, 

ponieważ wspólnie nad tymi zagadnieniami pracowaliśmy przez cały rok. Jest to jak 

podkreślam zbiorcze zestawienie danych o naszej działalności, o sprawozdaniach, które 

przyjmowaliśmy i uchwał, które były realizowane. Pozwolę sobie w skrócie przedstawić, 

ponieważ raport jest bardzo szeroko opisany. 

Przedstawiła zagadnienia zwarte w Raporcie o stanie Gminy Stegna za 2021 rok: 

1. dane demograficzne; 

2. dochody i wydatki; 

3. realizacja uchwał Rady Gminy; 

4. jednostki pomocnicze; 

5. placówki oświatowe – z uwzględnieniem ilości dzieci, kosztów utrzymania, wyników 

egzaminów; 

6. zdrowie publiczne; 

7. infrastruktura komunalna; 

8. ochrona środowiska; 

9. gospodarka odpadami komunalnymi; 

10. zagospodarowanie przestrzenne; 

11. turystyka i promocja; 

12. sport; 

13 bezpieczeństwo i ochrona przeciwpożarowa; 

14. Straż Gminna; 

15. obrona cywilna i zarządzanie kryzysowe; 

16. drogi w tym inwestycje drogowe; 

17. zasób budynków i lokali; 

18. polityka społeczna; 

19. Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych; 

20. fundusz sołecki; 

21. Gminny Ośrodek Kultury – działalność; 

22. zadania inwestycyjne – zrealizowane i w trakcie realizacji; 
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23. plany inwestycyjne. 

Jest to nasza wspólna praca, zawsze można powiedzieć, że można było więcej, można było 

inaczej, ale jest dumna z realizowanych wspólnie zadań i Rada również powinna, bo udaję się 

realizować te zadania strategiczne, które wielu poprzednikom się nie udały. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował Pani Wójt z przedstawienie 

raportu, za streszczenie jego zawartości, za przekazanie informacji o stanie gminy. 

Zanim przejdziemy do kolejnych punktów, do wystąpień mówców w kwestii uzupełnienia 

chciałby dodać, że jako Rada widzimy tą pracę, to zaangażowanie. Objawia się to także, 

wynikami głosowania, bo często wiele uchwał podejmowanych jest jednomyślnie. Także musi 

Pani Wójt to zauważyć, że ma Pani wsparcie w Radzie i takowe z tego, co mu wiadomo dalej 

będzie. 

Jeżeli chodzi tylko tak uzupełnienie, to Pani Wójt mówiła o dużych inwestycjach, ale jeszcze 

należy zwrócić uwagę na piękne przyozdabianie na zimę, na okres świąteczny. Ozdoby 

systematycznie są uzupełniane i pojawiają się w coraz większej ilości miejscowości. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.2.  Debata nad Raportem o stanie Gminy Stegna za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że nikt z mieszkańców nie 

zdecydował się na zabranie głosu w debacie. 

Otworzył debatę nad raportem o stanie gminy. Poprosił radnych o zgłoszenia chęci zabrania 

głosu.  

 

Radni Gminy Stegna zabrali głos w kolejności: 

 

1. Radny Maciej Makowski, wypowiedź dotycząca oświaty oraz zapytanie, kiedy i jakie 

czynności podjął urząd w celu uregulowania kwestii szkół. 

 

2. Radna Magdalena Haftkowska – wypowiedź dotycząca kosztów ponoszonych na oświatę. 

 

3. Radny Maciej Makowski: 

 - kontynuacja wypowiedzi dotyczącej reorganizacji placówek oświatowych, pytanie czy 

planowana jest rozbudowa Zespołu Szkół w Stegnie w celu przyjęcia większej ilości dzieci  

i stworzenia przestrzeni dla większych oddziałów szkolnych; 

- wypowiedź dotycząca przeprowadzonych audytów oświatowych w 2015 i 2018 roku, 

przywołanie wypowiedzi Wójta Gminy Stegna z debaty w roku 2021 dotyczącej stanu oświaty 

w gminy; 

- wypowiedź dotycząca liczebności oddziałów szkolnych; 

- wypowiedź dotycząca nieuzasadnionych kosztów rocznych w wysokości 500 tyś zł, 

wynikająca ze złej organizacji oświaty w gminie; 

- brak szczegółowych informacji w raporcie, które pozwoliłyby na ocenę dysproporcji  

w placówkach oświatowych generujące dodatkowe koszty; 

- wniosek o odniesienie się do kwestii organizacji oddziałów szkolnych w istniejących 

placówkach, dlaczego w dalszym ciągu mamy tak nieliczne oddziały szkolne. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zwrócił uwagę, że wypowiedzi Radnego 

Macieja Makowskiego dotyczą analizy przeprowadzonych audytów oświatowych, poprzednich 

wypowiedzi Wójta w tej sprawie, takie jest jego odczucie, brak jest odniesienia do raportu. 

Prosi o doprecyzowanie pytań, ponieważ jesteśmy w punkcie Debata nad raportem o stanie 

gminy za 2021 rok. Nie jest to punkt dotyczący analizy audytu. Osobiście ma odmienne zdanie 
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i nie podziela zdania audytora. Rozumie, że Radnego obawa dotyczy stanu gminy ze względu 

na sytuację malejącej liczby dzieci.  

 

4. Radny Maciej Makowski: 

- jego wypowiedzi poprzedzone są wstępem, po czym zadaje konkretne pytanie, a pytanie 

brzmiało czy Pani Wójt może odnieść się do kwestii organizacji oddziałów szkolnych w 

istniejących placówkach w roku 2021, dlaczego w dalszym ciągu mamy tak nieliczne oddziały 

szkolne. 

 

5. Radny Maciej Makowski: 

- czy zapowiadana poprawa w komunikacji z Radnymi w kwestii organizacji placówek 

szkolnych, czy Pani Wójt ocenia, jako satysfakcjonującą.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wyjaśnił, że do niego nie wpłynął wniosek ani 

skarga dotycząca złego przepływu informacji, nie tylko w sprawie oświatowej.  

 

6. Radny Maciej Makowski: 

- wypowiedź dotycząca zaniechania uregulowania przez Urząd kwestii organizacji placówek 

oświatowych; 

- wypowiedź dotycząca kosztów na jednego ucznia, dzielenie subwencji oświatowej w szkołach  

i grupach przedszkolnych. Zgłosił błąd zawarty w raporcie. Brak jest podziału na oddziały oraz 

ustalenia kosztów, o co wnosił już w latach ubiegłych, na jednego ucznia w placówkach,  

a także kosztów utrzymania oddziałów. Wnosi o uwzględnienie tego w kolejnych raportach, 

prosi o określenie ile w Gminie Stegna kosztuje utrzymanie oddziałów przedszkolnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przeprosił za to, że debata przybrała formę 

dyskusji między Radnym a Przewodniczącym Rady Gminy.  

Zwrócił uwagę, że inicjatywę uchwałodawczą posiadają również Radni, nie tylko Wójt ma do 

tego prawo. 

 

7. Radny Maciej Makowski: 

- tak jak wskazuje Przewodniczący Radni mogą przedłożyć swój projekt uchwały,  

ale żeby to zrobić muszą posiadać dane, dlatego w dalszym ciągu wnioskuje o zawarcie ich  

w raporcie; 

- czy Urząd akceptuje migrację dzieci pomiędzy placówkami czy może też podejmuje działania 

zapobiegające temu, czy wiąże się to z wyższymi kosztami utrzymania ucznia w gminie, w jego 

ocenie wiąże się to ze zwiększeniem kosztów, ponieważ koszt utrzymania jednego ucznia  

w Mikoszewie jest dwukrotnie wyższy od Drewnicy. Przytacza przykład szkoły w Mikoszewie 

z tego względu, iż w każdej klasie jest po jednym oddziale, z największą ilością dzieci  

w oddziale liczącym 13 uczniów. 

 

8. Radna Magdalena Haftkowska: 

- z raportu wynika, że inwestujemy w edukację, inwestycje drogowe, udaje się zrealizować 

inwestycje, które zaplanowaliśmy od początku naszej kadencji, jest to wynik wspaniałej 

wspólnej pracy; 

- odnośnie szkolnictwa uważa, że nie powinno się dzielić kosztów edukacji na szkoły, rodzi to 

nie potrzebne emocje, wiadomo, że każda szkoła jest inna i uczniowie tych szkół mają różne 

potrzeby i wiąże się to z zatrudnieniem dodatkowych osób, pomocy pedagogicznej, 

psychologicznej; 
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- powinniśmy inwestować w infrastrukturę turystyczną i uatrakcyjniać nasze miejscowości 

turystyczne; 

- gospodarka odpadami zbyt mała ilość kontroli, zwiększyć zatrudnienie w celu ich 

zwiększenia; 

- trasa rowerowa R10 powód do dumy, 

- budowa hali w Stegnie – dążyć do realizacji zadania; 

- powinniśmy więcej chwalić się tym, co dzieje się gminie, co jest realizowane, jest to bardzo 

dobra robota. 

 

9. Radny Mirosław Wojtkowski wypowiedź dotycząca ochrony przeciwpożarowej  

i bezpieczeństwa. Raport pozytywnie opisuje postawę władzy gminy. Pokazane są wydatki 

stałe, brakuje informacji o dodatkowych zakupach wyposażenia, tendencja w tym zakresie jest 

wzrostowa i należałoby się tym chwalić. Wskazał na brak pokazania kosztów ponoszonych na 

funkcjonowanie Straży Gminnej. 

 

10. Radny Maciej Makowski wypowiedź dotycząca kontroli segregacji odpadów 

komunalnych, zgodność ich przeprowadzania z regulaminem. 

 

11. Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odnośnie gospodarki odpadami i samej 

umowy na odbiór odpadów, czy firma w związku ze wzrostem cen paliwa nie zwracała się o 

aneksowanie umowy.  

 

12. Radny Maciej Makowski wypowiedź dotycząca zasadności przystąpienia gminy do 

Stowarzyszenia Gmin Rzeczpospolitej Polskiej Euroregion Bałtyk. Argumentem podjęcia 

decyzji o przystąpieniu gminy była możliwość złożenia projektu na dofinansowanie rozbudowy 

szkoły w Stegnie z funduszu płynącego ze wschodniej granicy, obecnie jest już to nieaktualne. 

Jakie są optymistyczne perspektywy członkostwa w tym stowarzyszeniu. 

 

13. Radny Maciej Makowski jak Wójt ocenia współpracę z organizacjami pozarządowymi  

w 2021 r. Z raportu wynika, że niezmiennie dotacje otrzymują 2 kluby sportowe. Czy w ramach 

działania GOK-u są stowarzyszenia, dzięki, którym moglibyśmy się rozwijać kulturalnie. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytania, sugestie i uwagi po ich zgłoszeniu udzielała Wójt Gminy 

Stegna Ewa Dąbska bądź wskazany pracownik merytoryczny. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował wszystkim z debatę nad Raportem 

o stanie gminy za rok 2021. Uważa, że większa część tej dyskusji była bardzo konstruktywna.  

 

W związku z wyczerpaniem mówców Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął debatę 

nad Raportem o stanie Gminy Stegna za 2021 rok. 

 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził 15 minutową przerwę w obradach 

Rady Gminy Stegna.  

 

Przerwa w obradach.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady XL Sesji Rady Gminy Stegna. 
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Ad. Pkt. Nr 11.1.   projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy 

Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania bądź uwagi do 

projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Stegna.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13, przeciw 1, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XL/349/2022 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.2.   projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił Skarbnik Gminy o odczytanie meritum 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami.  

 

Skarbnik Gminy Stegna Dorota Witkowska odczytała Uchwałę Nr 035/g276/R/II/22 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 05 kwietnia 2022 r. w 

sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2021 rok wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami, w której to pozytywnie zaopiniowano 

przedłożone dokumenty – stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały, sprawozdania z wykonania budżetu bądź opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  
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Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Stegna za 2021 r. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XL/350/2022 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.3.   projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Stegna za 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej  

o odczytanie wniosku Komisji o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2021 rok.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Haftkowska odczytała Uchwałę Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Stegna z dnia 26 kwietnia 2022 r. w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2021 rok – stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej  

o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Stegna o udzielenie absolutorium Wójtowi z tytułu wykonania budżetu  

za 2021 rok.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Haftkowska odczytała Uchwałę  

Nr 061/g276/A/II/22 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 

5 maja 2022 r. pozytywnie opiniującą wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna w 

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna z tytułu wykonania budżetu za 2021 

rok – stanowi załączniki do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zwrócił uwagę, iż w odczytanym uzasadnieniu 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dwukrotnie zawarte zostały sformułowania 

„skrupulatność, rzetelność, legalność”, takie słowa nie koniecznie we wszystkich opiniach się 

pojawiają.  

Zapytał czy są jakieś uwagi do wniosku Komisji Rewizyjnej, opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej lub do projektu uchwały.  
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Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2021 r.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XL/351/2022 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski, jako przedstawiciel Rady Gminy Stegna 

gratulując podziękował Wójt Gminy Stegna za pracę w roku 2021, zarówno wszystkim 

Dyrektorom, Kierownikom, Sołtysom w Gminie Stegnie oraz wszystkim pracownikom. 

Udzielone wotum zaufania oraz absolutorium Wójtowi jest świadectwem tego jak Rada 

postrzega pracę Wójta, za co bardzo dziękujemy. 

 

Gratulacje i podziękowania Wójtowi Gminy Stegna w imieniu dyrektorów wszystkich 

placówek oświatowych złożyła Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Stegnie Pani 

Renata Cichosz. 

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska złożyła podziękowała za słowa uznania. Podkreśliła, że 

zadania, które udaje się zrealizować to nie jest tylko jej zasługa, ale i ciężka praca pracowników, 

ciężka praca i odpowiedzialność Radnych. Dziękuje wszystkim Radnym za to, że realizujemy 

wspólnie tę politykę, którą wspólnie ustaliliśmy. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował za ciepłe słowa skierowane  

w kierunku Rady Gminy, bo tak naprawdę te wszystkie zadania realizujemy wspólnie. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.4. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o podjęcie uchwały  

w sprawie przyjęcia Apelu o niepodejmowanie działań wpływających na 

dyskryminowanie społeczności z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy 

sanitarnych 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki. Zgodnie ze Statutem Gminy Stegna wniosek 

został przekazany do Wójta Gminy Stegna celem zajęcia stanowiska oraz do Komisji skarg, 
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wniosków i petycji celem opracowania propozycji sposobu jego rozpatrzenia. Radni otrzymali 

stanowisko Wójta Gminy oraz stanowisko Komisji skarg, wniosków i petycji. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  
  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie rozpatrzenia wniosku o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Apelu o 

niepodejmowanie działań wpływających na dyskryminowanie społeczności z powodów 

rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych.  

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XL/352/2022 

w sprawie rozpatrzenia wniosku o podjęcie uchwały  

w sprawie przyjęcia Apelu o niepodejmowanie działań wpływających na 

dyskryminowanie społeczności z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy 

sanitarnych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.5.   projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Stegna stanowiącą podstawę wyliczenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych w roku szkolnym 2022/2023 

 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna.  
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Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stegna stanowiącą podstawę 

wyliczenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

niepełnosprawnych w roku szkolnym 2022/2023. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XL/353/2022 

w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stegna stanowiącą 

podstawę wyliczenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

niepełnosprawnych w roku szkolnym 2022/2023 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.6.   projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów w części obrębów Bronowo, 

Dworek, Niedźwiedzica, Żuławki. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów w części obrębów Bronowo, Dworek, Niedźwiedzica, Żuławki. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XL/354/2022 

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów w części obrębów Bronowo, Dworek, Niedźwiedzica, 

Żuławki 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.7.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

działkę nr 708/1, położonej w miejscowości Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej działkę nr 708/1, położonej w miejscowości Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XL/355/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej działkę nr 708/1, położonej  

w miejscowości Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.8.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

działkę nr 136/3, położonej w miejscowości Stegienka. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej działkę nr 136/3, położonej w miejscowości Stegienka. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XL/356/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej działkę nr 136/3, położonej  

w miejscowości Stegienka 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.9.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych, stanowiących 

własność Gminy Stegna, położonych w miejscowościach Mikoszewo i Drewnica. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna.  

 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Stegna, położonych 

w miejscowościach Mikoszewo i Drewnica. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 14. 
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Przyjęto uchwałę Nr XL/357/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Stegna, 

położonych w miejscowościach Mikoszewo i Drewnica 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.10.   projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 15. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XL/358/2022 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.11.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki, który został przedstawiony na posiedzeniach 

Komisji Rady. Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 16. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XL/359/2022 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.12.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady 

Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2022-2034 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki, który również został przedstawiony na 

posiedzeniu Komisji Rady. Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 2021 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2022-2034. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 17. 

 

 

 

 



19 

 

Przyjęto uchwałę Nr XL/360/2022 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 

2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2022-2034 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że we wskazanym terminie nie 

wpłynęły interpelacje. 

Odnośnie zapytań to odpowiedź na zapytanie zgłoszenie przez Radną Brygidę Drągowska na 

poprzedniej sesji została udzielona w ustawowym terminie, przesłana do Radnej oraz 

umieszczona wraz z treścią zapytania na Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie. 

 

Ad. Pkt. Nr 14.   Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował Radnym za pracę nad materiałem 

Sesji na posiedzeniach Komisji, pozwoliło to na sprawne przeprowadzenie dzisiejszych obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamknął XL Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


